
 
 
 

Zápis zo stretnutia klubov zo dňa 18.5.2023 

 _______________________________________________________________ 

 
Začiatok : 16:00 

Koniec: 17:30 

Forma stretnutia: osobne v aule SZU, Bernolákova 8, Banská Bystrica 
 

 
Program zasadnutia:  

 
1. Otvorenie  

2. Správa o činnosti prezidenta a viceprezidentov SZB  

3. Aktuálne informácie o SZB  

4. Diskusia  

5. Záver  

 
Účastníci stretnutia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

 

J. Lauková privítala prítomných na stretnutí klubov, ospravedlnila sa za neúčasť na minulom jesennom 

stretnutí. Informovala o členskej základni SZB. V súčasnosti zväz eviduje 40 klubov, vznikli dva nové 

Race team Bajčičák a Otchenash Team. Ďalej informovala kluby o najbližšom zasadnutí Valného 

zhromaždenia,  ktoré bude 17.6.2023 a tiež bude volebným, kde sa bude voliť KRK a kontrolór. 

 

2. Správa o činnosti prezidenta a viceprezidentov SZB a 

3. Aktuálne informácie o SZB 

 

 

P. Vozár informoval kluby o priebehu dostavby kolieskovej dráhy v NBC Osrblie. Výstavbu kolieskovej 

dráhy realizovala spoločnosť SKANSKA SK. Na prekládku vodovodu a na dodatočné práce vo výške 

100.000Eur zväz získal finančné prostriedky z FnPŠ.  V súčasnosti je podaný projekt na Fond na podporu 

športu vo výške 600 000 Eur na výstavbu novej tribúny, umelého osvetlenia na štadióne, na nové 

kontajnery a na kúpu novej štvorkolky. Z tohtoročných kapitálových výdavkov z Príspevku uznanému 

športu pôjde časť na rekonštrukciu strechy na starých bunkách, na kúpu nového auta pre zväz a časť na 

kúpu nových zbraní. V lete nás čakajú MS a  v zime budeme organizovať OECH. Vzhľadom 

k pripravovaným MS bude zväz  v Osrblí organizovať klubové brigády. Organizácia MS bude financovaná 

z prostriedkov MŠVVaŠ, BBSK, Slovakia Travel. Do budúcna IBU vyberie štyri strediská, kde sa budú 

konať MS a iba v tých strediskách budú bývať preteky.  

 

Tento rok sa SZB znova zapojí do IBU Projektu na kúpu vzduchoviek pre kluby.  

Na zasadnutí P SZB sa schválili CTM a ZM následne budú uzatvorené nové zmluvy s klubmi. 

 

Novinkou tento rok budú preteky kde sa bude strieľať z laserových zbraní, ktoré organizačne zabezpečia 

Ľ. Palguta a D. Šimočko. Preteky budú prebiehať v Banskej Bystrici, Čiernom Balogu a v Ružomberku. 

Ďalej informoval P. Vozár o najbližšom VZ 17.6.2023 kde sa budú schvaľovať KRK, kontrolór a bežná 

agenda, ktorá podlieha schváleniu Valným zhromaždením. 

 



J.Lauková vyzdvihla organizovanie brigád. Prvej brigády sa 9.mája zúčastnili členovia Prezídia SZB. 

 

O. Kosztolányi pozitívne hodnotí mazanie lyží na domácich pretekoch v zime. V kluboch však absentuje 

výchova ľudí čo sa týka pohybu cez preteky, zodpovednosť kto a za čo je zodpovedný. Do kancelárie 

pretekov bude v budúcej sezóne môcť chodiť iba zodpovedný tréner a nie rodičia!  

 

Slovo dostal aj R. Hrbáček – zodpovedný za časomieru počas pretekov. Informoval kluby, že v zime sme 

prešli na nový systém matriky. Je potrebné aby pretekár bol registrovaný na zväze. A až potom sa môže 

registrovať v systéme na preteky. Prihlasovanie je na portáli. Ak má niekto  problém z heslami je možné 

vygenerovať nové ale je potrebné komunikovať priamo s R. Hrbáčkom. V zime sa prvýkrát  streamovali 

preteky. 

 

O. Kosztolányi doplnil, že zväz zakúpil 3 kamery, ktoré boli umiestnené v cieli, na strelnici a na trestnom 

kole. V lete začínajú preteky 10-11.6-Ružomberok-kategória žiaci, 24.-25.6. v Osrblí dorast a dospelí, 1.-

2.7. Čierny Balog žiaci, 19.20.8. Predajná všetky kategórie a 2.-3.9. Vyhne tiež všetky kategórie.  

Novinkou v lete budú aj jedny preteky na kolieskových lyžiach v rámci regionálnych pretekov, bude ich 

organizovať zväz.  2. kolo Regionálnych pretekov bude v Letohrade 8.-10.9. a 3.kolo v Poľsku 15.-.17.9. 

 

Ľ. Machyniak informoval, že Prezídium SZB schválilo prerozdelenie zbraní. Zbrane budú pridelené pre 

športovcov, ktorí vybehli VT, pre žiakov, ktorí prešli do dorastu s I., II. a III.VT. Zo strany veteránov sú tiež 

požiadavky o pridelenie zbraní, no pre nich zatiaľ zbrane nie sú, najskôr budú v jeseni. 

 

P. Kazár vyhodnotil uplynulú sezónu. Uviedol, že máme „dieru“ v mužskej reprezentácii a  doplácame 

na to. V zime neboli obsadené seniorské kategórie, dvaja muži ukončili kariéru jeden ochorel a ostal 

jeden športovec. V nadchádzajúcej sezóne bude vedenie seniorskych a juniorskych reprezentačných 

družstiev v sezóne 2023/2024 v tréningových skupinách v zložení D. Kuzmin, P.Kazár, L. Daubner, M. 

Otčenáš. Zodpovedný tréner mládežníckych reprezentačných družstiev bude B.Michalech. V Osrblí 

nebude zriadené CTM .  

 

4. Diskusia 

Brigády 

M. Kazár reaguje na mail, ktorý bol poslaný klubom ohľadom brigád. Navrhuje aby bolo možné prísť 

na brigády aj cez víkendy a v prípade potreby si každý klub vie zabezpečiť vlastné náradie.  

O. Borguľa navrhuje spraviť rozpis prác. A ak je počet ľudí na brigáde obmedzený náradím tiež navrhuje 

nech si donesú kluby náradie a môžu prísť aj viacerí z klubu nie len šiesti. 

M. Matiaško reaguje, že je možné chodiť po dohode aj cez víkendy. Jedná sa o práce ako natieranie 

plotov,  vysievanie trávy, terénne úpravy a bude treba vyrezávať konáre. Z náradia budú potrebné 

hlavne rukavice a dobré obutie. Pri nahlasovaní brigád sa bude treba dohodnúť s M. Bakom  a M. 

Matiaško dá rozpis prác čo bude treba urobiť.  

M. Kazár podotýka, že vyrezávanie konárov sa má robiť vo vegetačnom kľude.  

M. Matiaško priorita je štadión výsev trávy potom natieranie zábradlia a vyrezávanie konárov bude až 

po MS.  

I. Luptovský navrhuje zlepšiť komunikáciu zväzu nakoľko išla zlá informácia na kluby ohľadom brigád. 

P. Kobela povinnosť klubov je aj organizácia pretekov preto navrhuje, že tie kluby ktoré organizujú 

preteky by mali byť vyňaté z povinnosti brigád.  

 



Matrika-Paysy 

M. Kazár žiada aby v evidencii členov boli iba aktuálni členovia nakoľko sú tam stále evidovaní mŕtvi 

členovia. Na čo reaguje O. Kosztolányi, že ide o technický problém na ktorom sa pracuje. 

Ľ. Palguta upozorňuje, že bolo sľúbené školenie na Paysy a žiadne sa nekonalo. 

P. Vozár navrhuje uskutočniť online školenie na paysy. 

Nominácie 

P. Kobela upozorňuje Viceprezidenta pre športovú reprezentáciu pri predkladaní nominácií na 

schválenie Prezídiu SZB, že  neexistuje kritérium „na návrh trénera“ . Nominácie majú byť na základe 

výsledkov a nie na návrh trénera. Tým rastie nedôvera k výsledkom športovcov. 

P. Kazár vysvetľuje že nominácie na návrh trénera boli pri športovcoch, ktorí boli chorí a nemohli podať 

nejaké výsledky. V takýchto prípadoch bola nominácia „na návrh trénera“. 

P. Melicher pripomína že nominačné kritéria majú byť jasné a férové a dostatočne dopredu. Ďalej 

upozorňuje, že zo zväzu idú informácie iba pre trénerov CTM, tréneri ctm ďalej neinformujú a tieto 

informácie nedostanú všetci zainteresovaní. Chýba lepšia komunikácia ohľadom ctm.  

P. Vozár súhlasí, že pri nominačných kritériách môžeme komunikovať aj mimo ctm. Časový problém 

nominačných kritérií evidujeme schvaľovalo a večer pred podujatím.  

Vzdelávanie trénerov 

Ľ. Palguta sa pýta ako je to so vzdelávaním trénerov?  

J. Daubnerová reaguje že smernica ešte nie je hotová ale všeobecná časť pre vzdelávanie trénerov 1.až 

3. kvalifikačného stupňa je na stránke Filozofickej fakulty UMB, katedra telesnej výchovy a športu, kde 

sa dá prihlásiť. 

https://www.ff.umb.sk/katedry/katedra-telesnej-vychovy-a-sportu/trenerske-vzdelavacie-centrum/ 

 

Rôzne 

 Ľ. Palguta pozýva kluby na pilotný projekt teraz cez víkend na preteky s laserovými zbraňami a na ďalšie 

kolá 5.8.v Čiernom Balogu a 9.9. v Banskej Bystrici.  

R. Šimočko upozorňuje že treba nájsť spôsob registrácie na pretekoch, platby členského priamo na 

pretekoch treba domyslieť.  

P. Kobela informuje o znížení dotácie na zabezpečenie športovcov na VŠC Dukla. Zaradení športovci sú 

Fialkové, Sklenárik, Remeňové a Kapustová. 14 športovcov bude môcť využívať športoviská a športovú 

infraštruktúru. 

K. Hudeček informuje, že od 10.1.-21.1.2024 sa budú konať v Taliansku Svetové zimné športové hry 

seniorov, ktoré zastrešuje Medzinárodný olympijský výbor. Na podujatí sa zúčastní cca 3700 

pretekárov a jedným so športov bude aj biatlon. Požaduje od SZB podporu. 

 

5. Záver 

 

 

Na záver P. Vozár poďakoval prítomným za názory a účasť na stretnutí. Pozval prítomných na KBS.  

 

Zapísal: Z. Donovalová 

Schválil: P. Vozár 


